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Taina Lonka esitti toiveena, josko kunta voisi vaikuttaa siihen, että 
Paloaseman romuautoille saataisiin näköeste taikka vaikka pressut päälle. 
 
Mirja Vaittinen otti esille yrittäjien viimeisimmän aamukahvitilaisuuden 
tiedottamisen, joka ei tavoittanut alueen yrittäjiä. Muutoinkin aktivoinnin 
tehostaminen jollakin keinoin ja yhteisen kokouskäytänteen luominen voisi 
parantaa osallistumista. 
 
Harri Huhtanen otti esille Rautjärven kiinteistöjen hoitoon puuttumiseen 
kevyempiä ratkaisuja nykyisten raskaiden menettelyjen sijaan esim. 
sovittelija 

   
Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 


